
Petr Hrneček - názor člena sdružení

            Vážení přátelé,  není úplně jednoduché se v dnešní době orientovat mezi tím co je a není pro Nás správné, co jsme a nejsme ochotni v našem blízkém okolí tolerovat, podporovat či odmítat. 
Současné vedení obce hledá různé cesty k tomu jak naplnit obecní kasu. Odvedlo spoustu dobré práce, leč bohužel pracuje i na projektech, které ne vždy jsou ekologicky šetrné k našemu okolí. 
Dlouho jsem přemýšlel co Nám mohou takové projekty přinést dobrého. Bohužel nic pozitivního mě nenapadá.  V tomto regionu žije spoustu lidí, kteří nezapomněli odkud se berou potraviny. Oni nerostou v SUPERHYPER.  Každý děda věděl, že aby jeho kráva byla zdravá musel mít louku která obsahovala až 300 druhů bylin. 
V takových loukách může žít stovky až tisíce užitečných organismů, kteří dokážou napomáhat udržet biologickou rovnováhu. Je to jen malá částečka celého ekosystému, který zde MÁME. 
Jen nešetrnými zásahy jako je lom, spalovna odpadu aj. můžeme tento systém zbořit. K nelibosti doktorů si zde můžeme pěstovat potraviny bez rezidui. Máme kolem sebe obrovské bohactví. 
Pokud se ho naučíme správně používat ,většina z nás z toho bude jen profitovat. I na několika metrech je možné si vypěstovat dostatek potravin v kvalitě kterou si nekoupíte. Většina nemocí má svůj původ v jídle a v prostředí ve kterém trávíme svůj život. Tak proč si ho pro několik korun budeme ničit?? 
Nevěřím, že kvůli lomu budou místní obyvatelé šťastnější. Díky přírodě okolo nás ano!   I když se mě lom přímo netýká, jsem zásadně PROTI otevření v jakékoli formě.
 Petr Hrneček  - Tisovka.
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